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#VAŽNO JE SAMO DA OSTANEMO POŠTENI I GOVORIMO ISTINU - PROJEKTOM PULA

CENTAR RIJEŠIT ĆEMO PROBLEM KANALIZACIJE TE UREDITI ULICU SERGIJEVACA I

KANDLEROVU, GIARDINE I TRŽNICU#

Filip Zoričić koji je sa svojom Nezavisnom listom i koalicijom s pulskim Možemo i SDP-om,

nakon više desetljeća stagniranja i propadanja Pule pod vlašću IDS-a, preuzeo upravu najvećeg

istarskog grada jedan je od onih gradonačelnika kojemu ljudi vjeruju. Ali i kojeg napadaju,

zazivaju izvanredne izbore i žele povratak na staro...

Jeste li svjesni da će nova gradska uprava u Puli gotovo sigurno odrediti smjer razvoja

cijele Istre - naprijed u budućnost ili natrag u prošlost?

Napadi dolaze iz naoko različitih centara od prvog dana, ali s malim odmakom postaje

jasno da je cijela priča kojom se napada vas osobno i koaliciju vaše NL, Možemo i SDP-a

pažljivo osmišljena i vođena iz jednog centra. Političko-mafijaška hobotnica koja je cijelu

Istru držala kao taoca tek je načeta, interesi su ogromni... a vi nemate ni PR agenciju? Po

značaju se Pulu uspoređuje sa sudbinom nove gradske uprave u Zagrebu.

Svaki grad i svaka uprava stvaraju svoju sudbinu tako da ja ne bih uspoređivao Zagreb i Pulu.

Mi krojimo svoju sudbinu i posve sam siguran da je većim dijelom mogu već sada predvidjeti:

Pula više neće biti ista, a IDS se dugo neće vratiti na vlast.

Naša PR agencija je naš rad na terenu sa sugrađanima, ali doslovno, ne deklarativno, i po cijele

dane. To je već prepoznatljivo u javnosti i već to daje razliku, a ljudi to vide i znaju. Da ne

govorim o načinu komunikacije, otvorenosti i organiziranosti.

Naša vizija Pule gura nas i Grad samo i jedino u budućnost, a nikako u prošlost. Oni koji se

bave prošlošću ostat će u njoj.

Pula je centar Istre, a sudbina Pule budućnost je i Istre i to je uzajamno. Na napade, primijetit

ćete, odgovaramo samo radom. Mi nemamo vremena u radno vrijeme pisati facebook postove.

Uistinu ste oživjeli Pulu, gotovo preko noći. Projekt 'Dođi u grad!' kroz kratko vrijeme

izveo je na ulice stotine kreativaca koji žive u ovom gradu. Hoćete li ustrajati, hoće li grad

uistinu postati grad? 

I u tom konceptu vidi se razlika u odnosu na ruralni 'štih' koji je Pula dobila s

desetljećima stare vlasti. Sudjelovali ste i na Arhibau konferenciji, od kuda krenuti u

obnovu zapuštenog urbanog tkiva grada?

U pravu ste. U kratko vrijeme oživjeli smo centar grada i u tome ćemo ustrajati. Moje mišljenje je

da najprije ljude treba vratiti u grad, jer ga vole, samo žele programe koji su urbani, moderni,

široki i pulski. Kad vratimo ljude onda ćemo urediti zgrade i ulice.

Projektom Pula Centar riješit ćemo problem kanalizacije te urediti Ulicu Sergijevaca-Prvomajsku

i Kandlerovu, Giardine i tržnicu.
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Imamo gotov plan uređenja 33 fasade u centru grada i ide natječaj za potpuno novu rasvjetu.

Kad znamo da ćemo do kraja ljeta 2022. imati sređen cijeli Kaštel onda su ostvareni preduvjeti

da s radošću dolazimo u grad.

Riješit ćemo problem parkinga i želimo trg ispred Arene. I tako će i biti. Sve dionike društva

uključili smo u Strategiju urbanog razvoja grada i time dokazali i pokazali maksimalnu

uključivost.

Kako bi Pula, u vašim promišljanjima i promišljanjima vašeg tima, trebala živjeti i

izgledati za 10 do 20 godina? Mediteranski, turistički, industrijski, sveučilišni grad? Sve

to? Ukoliko bi Pula imala 100 tisuća stanovnika, što bi bilo izvanredno, koliko bi

Istra trebala imati?

Pula će imati 100 000 stanovnika ako postanemo pravi sveučilišni grad. Grad inovacija, male

brodogradnje, IT industrije i pravi turistički europski mediteranski grad. No, turizam ne smije

prevladavati. Moramo stvoriti pravu industrijsku zonu u suradnji s našim inženjerima raznih

profila, IT-ovcima, Sveučilištem, gospodarstvenicima, klasterom malih i srednjih

poduzetnika...razvijati STARTUP akademiju. Sve mi to moramo, jer imamo tu doma.

Takav koncept, uz jasnu stambenu politiku dugoročnog najma i razvoj Sveučilišta te poziciju

Pule donosi razvoj. Uza sve to, Pula napokon mora biti grad na moru i to će biti.

Jer uvijek se pitam: pa tko ne bi volio živjeti u Puli? Pula je predivan grad i grad u kojem se

ostaje. Naravno, na nama je da to ne ostane na papiru, već da jasnim politikama to omogućimo

i zato ponavljam kako Pula zaista neće biti ista za četiri godine.

Osmišljavate i novi model stanogradnje za mlade, pred Pulom je veliki zadatak u kojem

ne smijete pogriješiti - Muzil. Kako i kada planirate krenuti u projekt Muzil?

Moje viđenje te teme je kroz dva modela: gradnja gradskih stanova (2022. osam stanova) te

javno-privatno partnerstvo. Duguročni najam, a ne kupnja, prate oba modela. No, detalje ćemo

prezentirati javnosti kada struka sve posloži, a uskoro je na e-savjetovanju i prijedlog Odluke.

Muzil dolazi na red kad nam države odškrine vrata i tu intenzivno razgovaramo. Mi Muzil vidimo

kao oazu mira, za šetače i bicikliste, a tvrđavu kao središnji interpretacijski muzej grada Pule.

Mnogi, uključujući i brojne pristaše, vam zamjeraju što su na čelnim mjestima u gradskoj

upravi, ustanovama i javnim poduzećima još uvijek stari 'kadrovi'. Jedino se u Kaštijunu

promijenio i nadzorni odbor i

direktor. Zašto?

Mi smo u upravi četiri mjeseca i htjeli smo upoznati sustav, vidjeti kako sve to funkcionira, koji

su plusevi i minusi i nismo bili za politiku "skidanja glava" ili osvete. Jer smo sad 'nova politička

opcija pa sad idemo ispočetka i s nama sve počinje i završava'. To nije dobro.

Ljudi koji su trebali otići odmah iz uprave ili poduzeća, otišli su po mojoj odluci već drugi tjedan

od dolaska. Sad kad natječaji za nadzorne odbore završavaju kreću i natječaji za direktore, a
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sav proces je dugoročan. No, tamo gdje su međuljudski odnosi narušeni ili je jako loš rad

uprave - tu će doći do skorih promjena.

Što mislite da će vam biti najveći izazov kroz iduće četiri godine na čelu grada? Koji su

vam prioritetni projekti koje želite završiti?

Želim ubrzati rad gradske Uprave ali koliko će nam vremena trebati i kada će doći do promjena,

ne znam, to mi je najveća nepoznanica jer sustav je sam po sebi trom, a digitalizacijom ćemo to

ubrzati. Od siječnja kreće aplikacija za transparentan proračun, a skoro i cijeli GIS vani. Dakle,

apsolutna transparentnost. Najveći i najozbiljniji izazov je Kaštijun. Prioritetno želim jasno

usustaviti tim, procese i način rada kako ih ja vidim i apsolutnu transparentnost.

Što se tiče projekata to su državni projekti u gradu za koje lobiram svaki tjedan i koji će nam

puno toga infrastrukturno donijeti: uredan grad i organiziran promet do iduće sezone, riješen

problem Kaštijuna i odvajanja otpada, gotove projekte za Giardine, škole Šijana i Kaštanjer,

sportsku infrastukturu, vrtiće i garažne kuće, početak rada prave industrijske zone te sad već

izgledan početak dva ogromna projekta kanalizacije Pula Centar i Pula Sjever.

Puno je toga ispred nas i dat ćemo sve od sebe. Važno je samo da ostanemo pošteni i

govorimo istinu. Svaki projekt bit će satkan od te dvije premise. (iPress)
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